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Zápisnica 

 

Zo siedmeho riadneho rokovania 

Obecného zastupiteľstva obce Valaská 

dňa 15. novembra 2023 v zasadačke OcÚ 

 

 

Začiatok zasadnutia: 16:05  hod. 

Koniec zasadnutia: 18:15  hod.  

 

Prítomní poslanci: Ing. Dundovič, PaedDr. Magera, Ing. Rolincová, MSc., PhDr. Kúdelková,  

Bc. Antal, Ing. Mora, Ing. Bánik, Múka, Kováč,  

Hlavný kontrolór obce: Mgr. Radovan Majerík 

Ospravedlnení: Dobrotová, Vrbovský 

 

1. Otvorenie  

Starosta obce Valaská otvoril 7. riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva v súlade s § 13 ods. 4 

písmena a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Podľa prezenčnej listiny je prítomných  

9 poslancov. Ospravedlnený z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva je p. Vrbovský a  

p. Dobrotová. Prezenčná listina je súčasťou zápisnice.  

 

2. Schválenie programu 

Predkladá starosta obce Valaská Mgr. Peter Jenča. Návrh programu bol v súlade so zákonom 

o obecnom zriadení  zverejnený na webovom sídle obce a na úradnej tabuli od 10.11.2023. 

 

K návrhu programu sa nikto nevyjadril. 

Starosta obce Valaská dal hlasovať o návrhu programu zasadnutia tak, ako bol zverejnený.  

 

 

Uznesenie č. 110/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Valaská 

 

SCHVAĽUJE 

 

Program 7. riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Valaská a to nasledovne: 

1.    Otvorenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Valaská 

2.    Schválenie programu rokovania 

3.    Procedurálne otázky (určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba  návrhovej komisie) 

4.    Správa o plnení uznesení Obecného zastupiteľstva obce Valaská k 31.10.2023 

5.    Ekonomické záležitosti 

5.1  Správa o vykonaných zmenách rozpočtu rozpočtovým opatrením č.7/2023 účelové 

5.2. Správa o vykonaných zmenách rozpočtu rozpočtovým opatrením č.8/2023 v kompetencii starostu 

5.3. Schválenie nového cenníka dlhodobých nájmov nebytových priestorov 

5.4. Žiadosť o finančnú spoluúčasť na oprave kanalizácie Spoločenstvo byt. domu Nám.1.mája,     

Valaská 

6.    Majetkové záležitosti 

6.1. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Valaská 
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7.     Rôzne 

7.1.  Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy Valaská za školský rok 2022/2023 

7.2.  Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy J. Simana za školský rok 2022/2023 

7.3.  Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej umeleckej školy Valaská za šk. rok 2022/2023 

7.4.   Návrh na udelenie ocenenia „Cena obce Valaská“ v zmysle Štatútu obce Valaská 

7.5.   Návrh na schválenie ocenení „Cena starostu obce“ v zmysle Štatútu obce Valaská 

7.6.   Návrh zápisu do Kroniky obce Valaská za rok 2021 

8.     Otázky poslancov Obecného zastupiteľstva obce Valaská na riaditeľov príspevkových 

a rozpočtových organizácií zriadených obcou 

10.   Interpelácie poslancov na starostu obce 

11.   Diskusia 

12.   Záver 

 

 

Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

 

Hlasovanie:  

Za: 9 (Ing. Dundovič, PhDr. Kúdelková, Ing. Mora, Ing. Rolincová, MSc., PaedDr. Magera, Kováč, 

Bc. Antal, Múka, Ing. Bánik) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. 

 

Nikto z prítomných nenavrhol doplnenie, či zmenu programu rokovania.  

 

 

3.Procedurálne otázky  

Predkladá: Mgr. Peter Jenča 

Starosta obce určil za zapisovateľku zápisnice z rokovania obecného zastupiteľstva: Patrícia Piliarová 

 

Za overovateľov zápisnice určuje: Bc. Radovan Antal, PhDr. Zuzana Kúdelková 

 

Za predsedu návrhovej komisie navrhuje Ing. Jána Dundoviča, za členov návrhovej komisie  

PaedDr. Matúš Magera, Ing. Zuzana Rolincová, MSc. 

 

Starosta otvoril rozpravu. 

 

Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

 

Starosta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. 

 

 

Uznesenie č. 111/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Valaská 

 

I/ URČUJE  

 

A/ Zapisovateľku: Patrícia Piliarová 

B/ Overovateľov zápisnice:   Bc. Radovan Antal 

     PhDr. Zuzana Kúdelková 
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II/ ZRIAĎUJE  návrhovú komisiu v zložení: 

 

      Predseda: Ing. Ján Dundovič 

      Členovia: PaedDr. Matúš Magera; Ing. Zuzana Rolincová, MSc.  

 

 

Hlasovanie:  

Za: 9 (Ing. Dundovič, PhDr. Kúdelková, Ing. Mora, Ing. Rolincová, MSc., PaedDr. Magera, Kováč, 

Bc. Antal, Múka, Ing. Bánik) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. 
 

 

4. Správa o plnení uznesení zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Valaská k 31. 10. 2023 

Predkladá Mgr. Peter Jenča  

Správu o plnení uznesení obdržali všetci poslanci a bola prerokovaná aj na pracovnom stretnutí. 

Väčšina uznesení je splnených a zároveň navrhnutých na vypustenie zo sledovania. Správa o plnení 

uznesení je súčasťou uznesení a tvorí prílohu zápisnice. 

 

Starosta otvoril rozpravu. 

 

Do rozpravy sa prihlásila: 

Ing. Rolincová, MSc. – opýtala sa na majetkové záležitosti v plnení a možnosť ich ukončenia tento 

rok. Zdôraznila, že je potrebné dbať na to, aby neboli vypustené zo sledovania uznesenia, v ktorých 

boli zrealizované všetky kroky zo strany obce, no nedokončený proces napr. zo strany katastrálneho 

úradu pri podpisoch zmlúv o odkúpení obecných parciel, nakoľko môže nastať vrátenie a úprava 

dokumentov.    

Starosta –  informoval o tom, že majetkové záležitostí v správe o plnení uznesení sú splnené, no 

prekontrolujú sa.  

 

Starosta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia.  

 

 

Uznesenie č. 112/2023 

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Valaská 

 

 

BERIE NA VEDOMIE 

 

Správu o plnení uznesení zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Valaská k 31. 10. 2023  

 

Hlasovanie:  

Za:  9 (Ing. Dundovič, PhDr. Kúdelková, Ing. Mora, Ing. Rolincová, MSc., PaedDr. Magera, Kováč, 

Bc. Antal, Múka, Ing. Bánik) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. 
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   Neskorší príchod p. kontrolóra Mgr. Majeríka - 16.15 h.  

 

 

5. Ekonomické záležitosti  

5.1 Správa o vykonaných zmenách rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 7/2023 - účelové 

Predkladá: Ing. Zuzana Slivková  

Starosta – predmetný materiál bol podrobne prerokovaný na pracovnom stretnutí. 

 

Starosta dal slovo Ing. Slivkovej a požiadal ju o odprezentovanie predmetného materiálu.  

 

Ing. Slivková – informovala, že ide o prostriedky mimo obecného rozpočtu, ktoré boli poskytnuté obci 

a to granty vo výške 1 000 €, prostriedky zo štátneho rozpočtu na rodinné prídavky, deti v hmotnej 

núdzi, taktiež prostriedky poskytnuté z Ministerstva vnútra, z BBSK na FDH, z fondu na podporu 

umenia na nákup kníh, navýšenie rozpočtu ZŠ. Navýšenie príjmov obci je vo výške 123 816 €. 

 

Starosta otvoril rozpravu.  

 

Do rozpravy sa prihlásil: 

Ing. Dundovič – finančná komisia odporúča prijať uznesenie. 

 

Starosta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia.  

 

 

Uznesenie č. 113/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Valaská 
 

 

BERIE NA VEDOMIE 

 

informáciu o účelovom Rozpočtovom opatrení č. 7/2023 

 

Hlasovanie:  

Za: 9 (Ing. Dundovič, PhDr. Kúdelková, Ing. Mora, Ing. Rolincová, MSc., PaedDr. Magera, Kováč, 

Bc. Antal, Múka, Ing. Bánik) 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

Uznesenie bolo jednohlasne schválené.  

 

 

5.2 Správa o vykonaných zmenách rozpočtu rozpočtové opatrenie č. 8/2023 v kompetencii 

starostu  

Predkladá:  Ing. Zuzana Slivková  

Starosta - Tento bod bol prerokovaný na pracovnom stretnutí. Jedná sa o presun rozpočtových 

prostriedkov z aktivačnej činnosti na oddiel Dobrovoľného hasičského zboru v sume 3 101 € na nákup 

špeciálneho hasičského vysávača, ktorý sa používa pri extrémnej záťaži, nakoľko má zabudované 

čerpadlo, ktoré umožňuje vysávanie zatopených priestorov pri povodniach. Je určený na odstránenie 

kontaminovaných odpadových vôd a iných nehorľavých kvapalín. Obec dostala sponzorský finančný 

príspevok od p. Sorkovského, z ktorého sa z časti financoval nákup hasičského vysávača.  
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Starosta otvoril rozpravu.  

 

 

Do rozpravy sa prihlásila: 

Ing. Rolincová, MSc. – zhodnotila, že motivácia kúpiť hasičský vysávač bola potreba a reálna podpora 

obyvateľov obce. Vyjadrila názor, že vysávač môže byť využiteľný aj mimo našej obce, nakoľko 

hasičský zbor je aktívny pri pomoci aj v iných okolitých obciach.  

 

Starosta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia.  

 

 

Uznesenie č. 114/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Valaská 

 
BERIE NA VEDOMIE 

 

informáciu o Rozpočtovom opatrení v kompetencii starostu č. 8/2023 

 
 

Hlasovanie:  

Za: 9 (Ing. Dundovič, PhDr. Kúdelková, Ing. Mora, Ing. Rolincová, MSc., PaedDr. Magera, Kováč, 

Bc. Antal, Múka, Ing. Bánik) 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

Uznesenie bolo jednohlasne schválené.  

 

 

5.3 Cenník dlhodobých nájmov nebytových priestorov  

Predkladá: Ing. Zuzana Slivková  

Tento bod bol prerokovaný na pracovnom rokovaní OcZ a na finančnej komisii. Úprava cenníka 

nájmov nebytových priestorov vo vlastníctve obce, bola navrhnutá na základe zvyšovania príspevku 

do fondu opráv v jednotlivých bytových spoločenstvách, v ktorých sa obecné nebytové priestory 

nachádzajú. Tvorba fondu opráv prevyšovala obecný príjem niektorých nájmov.  

 

Starosta otvoril rozpravu.  

 

Do rozpravy sa prihlásil:  

Ing. Dundovič – vyjadril sa, že obec potrebuje navýšiť príjmy, nakoľko sa nemôže dostať do mínusu. 

Niektoré spoločenstvá dvíhajú výšky príspevkov do fondu opráv. Pri prepočítaní m2, ktoré sú pre obec 

výdajom a výšky ceny nájmu, ktorý predstavuje príjem, rozdiel vychádza od 9 – 10 000 €. Finančná 

komisia odporúča schváliť navýšenie cenníka.    

Ing. Bánik – pripomienkoval návrh zmeny uznesenia v Bode 3 - znenie „zdravotnícke zariadenia“ 

vyšpecifikovať na „všeobecná ambulancia pre dospelých, ambulancia pre deti a dorast, zubná 

ambulancia“.  

p. Múka – opýtal sa na špecifikáciu pivničných priestorov postavených na úrovni bežných obchodných 

prevádzok, nakoľko tam nastáva cenová disharmónia.  

Ing. Rolincová, MSc. – poukázala na druh využiteľnosti pivničných priestorov. Pri využívaní na 

skladové priestory by zvážila zníženie výšky nájomného no pri výkone podnikateľskej činnosti je výška 

nájomného adekvátna.  

Ing. Dundovič – vyjadril sa, že finančná komisia navrhla zvýšenie nájomného z dôvodu podnikateľskej 
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činnosti, napriek tomu, že sa prevádzka nachádza v pivničnom priestore.  

p. kontrolór Mgr. Radovan Majerík – poukázal na § 8, čl. 12 v Zásadách hospodárenia. Opýtal sa či 

bude obec postupovať pri určovaní cien nájomného podľa Zásad hospodárenia alebo podľa 

predloženého cenníka, ktoré sa prijme samostatným uznesením. 

Starosta – odpovedal, že výška nájomného bude určená samostatným prijatým uznesením. 

p. kontrolór Mgr. Radovan Majerík – opýtal sa či cenník bude platný niekoľko rokov, pokiaľ sa 

nezmení a neprijme nové uznesenie. 

Ing. Bánik –  odpovedal, že áno, pokiaľ sa nezruší pôvodné uznesenie prijatím nového.  

p. kontrolór Mgr. Radovan Majerík – opýtal sa na vyhotovenie znaleckých posudkov na nájomné.  

Ing. Slivková – vyjadrila sa, že v okolitých obciach nie sú bytové spoločenstvá, v ktorých obec vlastní 

nebytové priestory. Pre porovnanie sa použili príjmy od nebytových priestorov za r. 2017, r. 2022 a 

výdaje do jednotlivých spoločenstiev. Za r. 2017 bol príjem 26 516 €,  výdaj 13 007 €. Za r. 2022 bol 

príjem 27 484 €, výdaj 21 754 €. Rozdiel vychádza 8 – 9 000 €. Z nájomného od nebytových priestorov, 

obec platí bytovým spoločenstvám fond opráv, príspevok do spoločenstva a poistné. V r. 2017 obci 

ostávali fin. prostriedky na údržbu nebyt. priestorov vo výške 13 000 €, v tomto roku 5 000 €. Výška 

nájomného od nebyt. priestoru nepostačuje na pokrytie výdajov obce do spoločenstiev.  

p. kontrolór Mgr. Radovan Majerík – zvýšenie cenníka je podľa neho v poriadku, ale občanom by 

malo byť jasnejšie, na základe čoho sa bude výška stanovovať a posudzovať.  

Ing. Rolincová, MSc. – skonštatovala, že sú nebytové priestory, kde sa stanovil nájom 

prostredníctvom OVS, z ktorej vznikli cenové ponuky, ktoré nemusia byť v súlade s obecným 

cenníkom. Opýtala sa na správnosť zvoleného postupu pri určovaní cenníka a taktiež či nie je 

potrebné jasne definovať to, že ide o cenník minimálnych dlhodobých nájmov nebytových priestorov. 

p. kontrolór Mgr. Radovan Majerík – objasnil spôsob určovania cenníka.  

Ing. Dundovič – súhlasil s návrhom Ing. Bánika zmeniť znenie uznesenia: 
 

II/ SCHVAĽUJE  

cenník minimálnych dlhodobých nájmov nebytových priestorov....... 

 

+ zmena v Bode 3. Zdravotnícke zariadenia – vyšpecifikovať:  
Všeobecná ambulancia pre dospelých, ambulancia pre deti a dorast, zubná ambulancia, garáže, 

priestory v materskej časti obce................................15 Eur/m2/rok.  
 

 

Starosta predložil pozmeňujúci návrh uznesenia v bode 2. a 3. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Valaská 

 

II/ SCHVAĽUJE 

 

cenník minimálnych dlhodobých nájmov nebytových priestorov a to nasledovne: 

 

1. Centrálna časť sídliska obce Valaská a blízke okolie, Nám. 1. mája 459, 460, 461.  

ul. TDH, ul. Štúrova...............................................................................    19 Eur/m2/rok 

 

2. Ul. Školská 446, 447, 448, priestory v budove Technických služieb a na 

prevádzkarňach......................................................................................     18 Eur/m2/rok 
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3. Všeobecná ambulancia pre dospelých, ambulancia pre deti a dorast, zubná ambulancia, 

garáže, priestory v materskej časti obce................................15 Eur/m2/rok 

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh uznesenia:  
Za:  9 (Ing. Dundovič, PhDr. Kúdelková, Ing. Mora, Ing. Rolincová, MSc., PaedDr. Magera, Kováč, 

Bc. Antal, Múka, Ing. Bánik) 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

Pozmeňujúci návrh uznesenia bol schválený. 

 

 

 

Starosta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia.  

 

 

Uznesenie č. 115/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Valaská 

 

 

I/ RUŠÍ  

uznesenie č. 112/2020 schválené obecným zastupiteľstvom dňa 16.12.2020. 

 

 

II/ SCHVAĽUJE 

 

cenník minimálnych dlhodobých nájmov nebytových priestorov a to nasledovne: 

 

1. Centrálna časť sídliska obce Valaská a blízke okolie, Nám. 1. mája 459, 460, 461.  

ul. TDH, ul. Štúrova...............................................................................    19 Eur/m2/rok 

 

2. Ul. Školská 446, 447, 448, priestory v budove Technických služieb a na 

prevádzkarňach......................................................................................     18 Eur/m2/rok 

 

3. Všeobecná ambulancia pre dospelých, ambulancia pre deti a dorast, zubná ambulancia, 

garáže, priestory v materskej časti obce................................15 Eur/m2/rok 

 

s účinnosťou od 1. januára 2024. 
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Hlasovanie:  

Za:  8 (Ing. Dundovič, Ing. Mora, Ing. Rolincová, MSc., PaedDr. Magera, Kováč, Bc. Antal, Múka, 

Ing. Bánik) 

PROTI: 1 (PhDr. Kúdelková)  

ZDRŽAL SA: 0  

Uznesenie bolo schválené.  

 

 

 

5.4 Žiadosť o finančnú spoluúčasť na oprave kanalizácie Spoločenstvo byt. domu Nám. 1. mája 

461/10, Valaská  

Predkladá: Ing. Zuzana Slivková  

Starosta – tento bod bol prerokovaný na finančnej komisii a na pracovnom rokovaní OcZ. Jedná 

a o schválenie finančnej spoluúčasti na oprave kanalizácie pre bytové spoločenstvo byt. Domu na Nám. 

1. mája 461/10, Valaská. Obec využívala predmetnú kanalizáciu od r. 2016 na verejnoprospešný účel, 

pričom vzhľadom na postup času a jej vek je nevyhnutná rekonštrukcia, na ktorej sa podieľa 

Spoločenstvo vl. bytov ako i obec. Obec sa na celkovej sume 27 900 € bude podieľať dielom vo výške 

7 000 €.  

 

Starosta otvoril rozpravu.  

 

Do rozpravy sa prihlásil: 

Ing. Dundovič – informoval, že na fin. komisii sa zúčastnila aj predsedníčka Spoločenstva vl. bytov, 

ktorá situáciu vysvetlila. Finančná komisia navrhla sumu 7 000 € a odporúča schválenie, nakoľko 

vyjadrenie právnickej kancelárie znelo, že obec môže investovať financie takýmto spôsobom. 

p. Múka – považuje tieto prostriedky ako nesprávne vynaložené, nakoľko oprava nebola prevedená 

správne, naďalej bude do priestorov zatekať voda.  

Ing. Rolincová, MSc. – vyjadrila sa, že finančné prostriedky nebudú správne využité, obec nemá 

technický posudok alebo podklad z poistnej udalosti, kde by bola stanovená príčina vzniku škody. Jej 

názor je, že obec nemá právo poskytovať Spoločenstvu fin. prostriedky na pokrytie nákladov opravy. 

Súhlasila by so súčinnosťou TS pri oprave. S poskytnutím financií nesúhlasí.  

Ing. Dundovič – zhodnotil, že obec sa neoprávnene napojila na kanalizáciu byt. spoločenstva, no 

presná príčina vzniku škody nie je jasná. Informoval o tom, že Spoločenstvo vl. bytov vysvetlilo na 

stretnutí ústretovosť voči obci v platbách do fondu opráv a taktiež riešenia poistenia obecného 

priestoru, ktorý sa tam nachádza. Zhodnotil, že byt. spoločenstvo je nápomocné a čiastočnú vinu obce 

je možné kompenzovať takýmto spôsobom.  

p. Múka – vyjadril sa, že po prevedenej oprave bude naďalej možnosť pretečenia vody z obecného 

pozemku bude cez obrubník pod základy byt. spoločenstva. Opýtal sa či má obec možnosť skontrolovať 

účelné vynaloženie fin. prostriedkov. pri postúpení financovania. Riešením by bolo zdvihnutie 

obrubníkov nad úroveň asfaltu.  

Starosta – informoval o tom, že firmu na realizáciu opravy si byt. Spoločenstvo vybralo samo. 

Prípadné pochybenia bude riešiť byt. Spol priamo s realizátorom. Zo strany obce sa zrealizovalo 

osadenie obrubníka a zabetónovanie priečneho žľabu. Spolufinancovanie je legálna cesta, ktorú obec 

prekonzultovala s právnickou kanceláriou.  

Ing. Rolincová, MSc. – opýtala sa na spôsob spolufinancovania.  

Starosta – informoval o spôsobe – Zmluva o poskytnutí fin. prostriedkov  

Bc. Antal – vyjadril názor, že v prípade spoluúčasti obce, bude Spoločenstvo vl. bytov vyzývať na 

poníženie splátky, nakoľko bol vybavený úver.  
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Starosta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. 

 

 

Uznesenie č. 116/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Valaská 

 

I/ BERIE NA VEDOMIE 

žiadosť Spoločenstva bytového domu Nám. 1 mája, Valaská o finančnú spoluúčasť na oprave 

kanalizácie  

 

II/ SCHVAĽUJE  

poskytnutie sumy 7000 EUR Spoločenstvu bytového domu Nám. 1 mája z titulu podieľaní sa na 

nákladoch spojených s opravou kanalizácie na ul. Nám. 1 mája v obci Valaská, ktorú obec využívala 

v období od roku 2016. 

 

Odôvodnenie 

Obec Valaská využívala predmetnú kanalizáciu od roku 2016 na verejnoprospešný účel, pričom 

vzhľadom na postup času a jej vek je nevyhnutná rekonštrukcia, na ktorej sa podieľajú finančne 

dovtedajší užívatelia, t.j. Spoločenstvo vlastníkov bytov ako i obec. Obec sa na celkovej sume 27 900 

EUR bude podieľať dielom vo výške 7000 EUR. 

 

 

Hlasovanie:  

Za: 8 (Ing. Dundovič, PhDr. Kúdelková, Ing. Mora, PaedDr. Magera, Kováč, Bc. Antal, Múka,  

Ing. Bánik) 

PROTI: 1 (Ing. Rolincová, MSc.) 

ZDRŽAL SA: 0  

Uznesenie bolo schválené.  

 

 

 

6. Majetkové záležitosti 

6.1 Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce   

Predkladá: Mgr. Peter Jenča  

Predmetný materiál obdržali všetci poslanci a bol prerokovaný na pracovnom rokovaní OcZ za 

prítomnosti právnej kancelárie. Dôvodom vypracovania nových Zásad je novela zákona o majetku 

obcí, ktorá výrazne zmenila pravidlá a postupy pri nakladaní s majetkom obce. Ustanovenia, ktorých 

sa novela nedotkla a boli uvedené v doterajších platných Zásadách, boli upravené a zmeny doplnené. 

Novelizáciou došlo k úprave postupov pri OVS a pri priamom predaji. Novela zákona a teda aj Zásady 

hospodárenia zaviedli tieto podstatné zmeny a doplnenia: 

 doplnenie povinných náležitostí Zásad hospodárenia o kritéria prebytočnosti 

a neupotrebiteľnosti majetku obce 

 dôvody hodné osobitného zreteľa 

 dôvody na zníženie ceny 

 podmienky v prípadoch s dôvodmi hodnými osobitného zreteľa a pri prevodoch a prenájmoch 

majetku obce 
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Starosta otvoril rozpravu. 

 

Do rozpravy sa nikto neprihlásil.  

 

Starosta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia.  

 

 

Uznesenie č. 117/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Valaská 

 

I/ BERIE NA VEDOMIE 

návrh na schválenie nových Zásad hospodárenia s majetkom obce v súlade s §9  ods.  1  zákona č.  

138/1991  Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

 

II/ SCHVAĽUJE  

Zásady hospodárenia s majetkom obce Valaská podľa predloženého návrhu s účinnosťou od 

01.12.2023. Dňom účinnosti týchto Zásad sa rušia Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom 

obce Valaská zo dňa 16.12.2020 uznesenie č. 107/2020. 

 

 

Hlasovanie:  

Za: 8 (Ing. Dundovič, PhDr. Kúdelková, Ing. Mora, PaedDr. Magera, Kováč, Bc. Antal, Múka,  

Ing. Bánik) 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 1 (Ing. Rolincová, MSc.)  

Uznesenie bolo schválené.  

 

 

7. Rôzne  

7.1 Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, výsledkoch a podmienkach Materskej školy Valaská 

za školský rok 2022/2023 

Predkladá: riaditeľka MŠ – Mgr. Iveta Babčanová  

Predmetný materiál a Správu obdržali všetci poslanci a bol prerokovaný na pracovnom rokovaní OcZ.   

 

Starosta dal slovo riaditeľke MŠ, Mgr. Babčanovej a požiadal ju o odprezentovanie Správy.  

 

p. riaditeľka MŠ- vyjadrila sa, že správa je kompletná a spracovaná v súlade s vyhláškou o spracovaní 

výchovno-vzdelávacích činností.  

 

Starosta otvoril rozpravu. 

 

Do rozpravy sa prihlásila: 

Ing. Rolincová, MSc. – opýtala sa, ktoré z investičných aktivít sa podarí zrealizovať a či bola MŠ 

zapojená do nejakých Výziev.  

p. riaditeľka MŠ – informovala, že zatiaľ nebola vyhlásená žiadna Výzva, do ktorej by bolo možné 

zapojiť sa. Výzvy v minulosti podliehali podmienke minimálne 30 % rómskych detí, ktoré by 

navštevovali MŠ a tá nebola spĺňaná. Momentálne vyšla nová Výzva, do ktorej by sa MŠ zapojila, ak 

to bude možné. Bolo by vhodné aby sa Materská škola nachádzala kompletne pod jednou strechou, 

prípadne mala vybudované kontajnerové prístavby. Taktiež je potreba rozšírenia kapacity, nakoľko MŠ 

navštevuje 103 detí. 
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Ing. Rolincová, MSc. – opýtala sa, či obec plánuje v rámci Výzvy doplniť rozšírenia kapacít.  

Starosta – informoval o Výzve z plánu obnovy na rozšírenie kapacít, kde bolo možné získať 17 500 € 

na jedno rozšírenie. Projekt týkajúci sa MŠ Valaská je rozpracovaný na 10 miest, čiže 175 000 €. 

Projekt je z r. 2016, kde bola hodnota PHZ -  600 000 €, t. z., že bez aktualizácie PHZ a projektu, by 

obec musela doplniť z vlastných fin. prostriedkov 425 000 €. Po konzultácii s p. riaditeľkou sa obec 

rozhodla, že do tejto Výzvy nevstúpi. Sú vypracované nové návrhy v rámci rozšírenia. Na 

rekonštrukciu MŠ zatiaľ výzvy nie sú vydané.   

p. riaditeľka MŠ – vyjadrila sa, že rozšírenie kapacity o 10 miest nerieši situáciu MŠ.  

PaedDr. Magera – informoval, že návrh bol prerokovaný v rámci Rady školy, kde ho p. riaditeľka MŠ 

odprezentovala, nikto z členov nemal výhrady. Poďakoval p. riaditeľke za vedenie detí a pedagógov  

k zachovávaniu tradíciám a za kolektívne členstvo MO MS.  

Ing. Rolincová, MSc. – podotkla, že v rámci plánovania rekonštrukcie budov by sa malo dbať na 

bezpečnejšie vnútorné prostredie.  

Ing. Dundovič – opýtal sa na analýzu pribúdania počtu detí v MŠ, nakoľko už teraz je počet prevýšený 

o 3 deti.  

p. riaditeľka MŠ – informovala o výpise z matriky a zhodnotila možné pribúdanie počtu detí v MŠ.  

  

Starosta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia.  

 

 

Uznesenie č. 118/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Valaská 

 

II/ SCHVAĽUJE  

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach Materskej školy, Švermova 

8, 976 46 Valaská, za školský rok 2022/2023.  

 

   Odchod Ing. Rolincovej z miestnosti zasadnutia – 17.06 h. 

 

Hlasovanie ôsmich poslancov:   

Za: 8 (Ing. Dundovič, PhDr. Kúdelková, Ing. Mora, PaedDr. Magera, Kováč, Bc. Antal, Múka,  

Ing. Bánik) 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

Uznesenie bolo schválené.  

 

   Príchod Ing. Rolincovej do miestnosti zasadnutia – 17.08 h. 

 

 

7.2 Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, výsledkoch a podmienkach Základnej školy 

Jaroslava Simana, za školský rok 2022/2023 

Predkladá: riaditeľka ZŠ PaedDr. Michaela Badinková  

Predmetný materiál a Správu obdržali všetci poslanci. 

 

Starosta dal slovo riaditeľke ZŠ, PaedDr. Badinkovej a požiadal ju o odprezentovanie Správy.  

 

p. riaditeľka ZŠ – vyjadrila sa, že všetky náležitosti boli v Správe uvedené. Informovala o podaní 

projektu na rekonštrukciu telocvične a o potrebe rekonštrukcie šk. areálu, prípadne vybudovania 

atletickej dráhy.  
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Starosta otvoril rozpravu. 

 

Do rozpravy sa prihlásil: 

p. Múka –opýtal sa na besedy so žiakmi v rámci histórie oslobodzovania obce a SNP.  

p. riaditeľka ZŠ – informovala o tom, že škola sa týmto témam venuje v rámci hodín dejepisu. Žiaci 

ZŠ sa zúčastnili aj spomienkového pochodu a kladenia vencov padlým hrdinom. Škola sa deťom snaží 

dávať do povedomia významné udalosti našej histórie.  

Ing. Rolincová, MSc. – opýtala sa na vzdelávací pobyt pedagógov ZŠ na Sardínii, zaujímala sa 

o získané skúsenosti.  

p. riaditeľka ZŠ – informovala o účasti zamestnancov ZŠ na medzinárodnej konferencii, ktorú 

zhodnotila veľmi pozitívne. Pedagógovia získali hodnotné vedomosti, techniky a metódy, ktoré 

využívajú v rámci vyučovania.  

 

Odchod PaedDr. Mageru z miestnosti zasadnutia – 17.12 h. 

 

Starosta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia.  

 

 

Uznesenie č. 119/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Valaská 

 

II/ SCHVAĽUJE 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, výsledkoch a podmienkach Základnej školy Jaroslava 

Simana, Októbrová 16, 976 46 Valaská, za školský rok 2022/2023.  

 

 

Hlasovanie ôsmich poslancov: 

Za: 8 (Ing. Dundovič, PhDr. Kúdelková, Ing. Mora, Ing. Rolincová, MSc., Kováč, Bc. Antal, Múka,  

Ing. Bánik) 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

Uznesenie bolo schválené.  

 

 

7.3 Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, výsledkoch a podmienkach Základnej umeleckej 

školy Valaská, za školský rok 2022/2023 

Predkladá: riaditeľka ZUŠ PaedDr. Adriána Škrváňová, Dis.art. 

Predmetný materiál a Správu obdržali všetci poslanci. 

 

Starosta dal slovo riaditeľke ZUŠ, PaedDr. Škrváňovej a požiadal ju o odprezentovanie Správy.  

 

p. riaditeľka ZUŠ - Zhodnotila šk. rok. a reprezentáciu žiakov školy na rôznych umeleckých 

podujatiach. Informovala o vzniku podcastovej relácie školy. Vyzdvihla minuloročnú účasť a trojité 

ocenenie pedagóga na Chalupkovom Brezne a taktiež tohtoročnú účasť ďalších pedagógov ZUŠ. 

Informovala aj o pozitívnom hodnotení kontroly zo Sociálnej poisťovne, poďakovala ref. OcÚ  

Mgr. Starke za prácu a prípravu všetkých dokumentov, pri ktorých neboli zistené nedostatky. 

Spomenula nevhodné podmienky interiéru výtvarnej učebne a tiež havarijný stav v kotolni ZUŠ, kde 

pri veľkých dažďoch prúdom vniká voda, praskajú a premokajú steny a tým sa narúša statika budovy.  

Starosta – vyjadril sa, že havarijný stav bude pravdepodobne financovaný z rezervného účtu.  
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Starosta otvoril rozpravu. 

 

Do rozpravy sa prihlásil: 

p. Múka - zhodnotil vážny havarijný stav, kde nastáva hĺbkové premáčanie podložia. Podotkol, že je 

potrebné situáciu urgentne riešiť.  

Ing. Rolincová, MSc. – opýtala sa, či sa obec zamýšľala nad zapojením sa do Výzvy využívania 

alternatívnych zdrojov elektrickej energie a vykurovania.  

Starosta - informoval, že pokiaľ je to možné, obec sa zapája do každej Výzvy, no v rámci ZUŠ zatiaľ 

nie. 

p. riaditeľka ZUŠ – podotkla, že Výzvy pre ZUŠ sú mizivé a nie veľmi časté. 

 

Príchod PaedDr. Mageru do miestnosti zasadnutia – 17.27 h. 

  

Bc. Antal – navrhol nájsť osobu, ktorá by vypracovala projekt na úsporu energie a kúrenia. 

Ing. Dundovič – navrhol aby sa v réžii pracovníkov TS situácia v ZUŠ prezrela a zhodnotilo sa či je 

voda povrchová. 

Riaditeľka ZUŠ – informovala, že TS situáciu už prezrieť boli. Voda priteká keď prší a takisto z rúr 

od rodinných domov nad ZUŠ. Zhodnotila, že voda neodteká z dôvodu nesprávne urobeného 

odtokového žľabu a takisto nedostatočne zaizolovanej budovy.  

PaedDr. Magera – poďakoval p. riaditeľke za spoluprácu a pomoc pri podujatiach organizovaných 

MO MS vo Valaskej.  

 

 

Starosta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia.  

 

 

Uznesenie č. 120/2023  

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Valaská 

 

II/ SCHVAĽUJE 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, výsledkoch a podmienkach Základnej umeleckej školy, 

Záhradná 46/1, 976 46 Valaská, za školský rok 2022/2023.  

 

 

Hlasovanie:  

Za: 9 (Ing. Dundovič, PhDr. Kúdelková, Ing. Mora, Ing. Rolincová, MSc., PaedDr. Magera, Kováč, 

Bc. Antal, Múka, Ing. Bánik) 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené.  

 

 

 

7.4 Udelenie ocenenia „Cena obce Valaská“ v zmysle Štatútu obce Valaská 

Predkladá: Mgr. Peter Jenča 

Starosta obce navrhuje a predkladá návrh na udelenie tohto ocenenia Miestnemu odboru Matice 

Slovenskej vo Valaskej, pri príležitosti 100. výročia jej založenia a za reprezentáciu obce, zachovávanie 

tradícií a aktívnu spoluprácu. MO MS svojim dlhoročným pôsobením a činnosťou prispieva 

k zviditeľneniu obce a napomáha jej rozvoju. Jedná sa o udelenie ocenenia v zmysle Štatútu obce. 

O udelení ocenenia CENY OBCE VALASKÁ rozhoduje obecné zastupiteľstvo.  
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Starosta otvoril rozpravu. 

 

Do rozpravy sa prihlásil: 

PaedDr. Magera – poďakoval OcÚ Valaská za spoluprácu.  

 

 

Starosta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. 

 

 

Uznesenie č. 121/2023  

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Valaská 

 

II/ UDEĽUJE  

v súlade s § 11 ods. 4 písm. o) zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších  predpisov 

a § 35 Štatútu obce Valaská, ocenenie „Cena obce Valaská“, Miestnemu Odboru Matice Slovenskej vo 

Valaskej, pri príležitosti 100. výročia jej založenia a za reprezentáciu obce, zachovávanie tradícií 

a aktívnu spoluprácu.  

 

 

Hlasovanie:  

Za: 9 (Ing. Dundovič, PhDr. Kúdelková, Ing. Mora, Ing. Rolincová, MSc., PaedDr. Magera, Kováč, 

Bc. Antal, Múka, Ing. Bánik) 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené.  

 

 

 

7.5 Schválenie ocenenia „Cena starostu obce“ v zmysle Šatútu obce Valaská  

Predkladá: Mgr. Peter Jenča 

Starosta obce navrhol v súlade s § 36 Štatútu obce Valaská, udeliť ocenenie CENA STAROSTU OBCE 

jednotlivým členom Miestneho odboru Matice Slovenskej pri príležitostí osláv 100. výročia jej 

založenia. Tento návrh berie Obecné zastupiteľstvo na vedomie.  

 

Starosta otvoril rozpravu. 

 

Do rozpravy sa prihlásil: 

PaedDr. Magera – informoval, že navrhnuté mená jednotlivých členov boli prejednané so starostom 

obce a taktiež navrhnuté aj členmi výboru MO MS. Navrhovaní členovia sú zakladajúcimi členmi.  

 

Starosta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia.  

 

 

Uznesenie č. 122/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Valaská 

 

II/ BERIE NA VEDOMIE  

že starosta obce Valaská sa rozhodol v súlade s  § 36 Štatútu obce Valaská, udeliť ocenenie CENA 

STAROSTU OBCE, týmto jednotlivcom:  
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1.  Ing. Anna Fischerová - za zachovanie tradícií, odkazu našich predkov, za dlhoročnú činnosť pri 

napĺňaní programu MS a pri príležitosti životného jubilea 

2. Alena Kureková - za aktívnu činnosť pri napĺňaní programu MS 

3. Stela Kramlová - za aktívnu činnosť pri napĺňaní programu MS 

4. Zdenka Martinková - za aktívnu činnosť pri napĺňaní programu MS 

5. Anna Zlevská - za aktívnu činnosť pri napĺňaní programu MS 

6. Mária Kučerová - za aktívnu činnosť pri napĺňaní programu MS 

7. Jarmila Havrilová in memoriam - za aktívnu činnosť pri napĺňaní programu MS 

 

 

Hlasovanie:  

Za: 9 (Ing. Dundovič, PhDr. Kúdelková, Ing. Mora, Ing. Rolincová, MSc., PaedDr. Magera, Kováč, 

Bc. Antal, Múka, Ing. Bánik) 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

Uznesenie bolo jednohlasne schválené.  

 

 

7.6 Návrh zápisu do Kroniky obce Valaská za rok 2021 

Predkladá: Mgr. Peter Jenča 

Starosta obce predložil návrh zápisu do Kroniky obce Valaská za rok 2021: Zápis vypracovala 

kronikárka pani Mgr. Kristína Magerová. Predmetný materiál obdržali všetci poslanci. Návrh bol 

prerokovaný na kultúrnej komisii a je spracovaný v zmysle platného Všeobecne záväzného nariadenia 

o vedení kroniky. Návrh je prehľadný a zahŕňa všetky oblasti života obce.  

 

Starosta otvoril rozpravu. 

 

Do rozpravy sa prihlásila: 

Ing. Rolincová, MSc. - opýtala sa na dopísanie udalostí z času, keď kronika nebola vedená. 

Starosta - informoval, že počas jeho volebného obdobia sa postupne doplnili chýbajúce záznamy za 

niektoré roky, ktoré sa predtým neviedli.  

Ing. Bánik - poďakoval Obecnému úradu a taktiež kronikárke p. Mgr. Magerovej za vedenie kroniky 

v rámci Zákona o kronikách.  

Starosta – vyzdvihol prácu pani kronikárky. Zhrnúť záznamy za celý rok a taktiež spätné zhrnutie za 

minulé roky je náročná práca.  

PaedDr. Magera – informoval, že p. kronikárka bola účastná stretnutia v archíve v Martine, kde 

nadobudla poznatky vedenia kroniky v minulosti. Zhodnotil, že je to náročná, no zaujímavá práca.  

 

Starosta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia.  

 

 

Uznesenie č. 123/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Valaská 

 

SCHVAĽUJE 
Návrh zápisu do Kroniky obce Valaská za rok 2021. 
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Hlasovanie:  

Za: 9 (Ing. Dundovič, PhDr. Kúdelková, Ing. Mora, Ing. Rolincová, MSc., PaedDr. Magera, Kováč, 

Bc. Antal, Múka, Ing. Bánik) 

PROTI: 0  

ZDRŽAL SA: 0  

Uznesenie bolo jednohlasne schválené.  

 

 

 

8. Otázky poslancov Obecného zastupiteľstva obce Valaská na riaditeľov príspevkových 

a rozpočtových organizácií zriadených obcou  

Otázky sú určené na pani riaditeľky našich škôl a taktiež na pána riaditeľa TS.  

Otázky na pána riaditeľa TS zodpovie starosta obce, nakoľko momentálne funkcia riaditeľa TS nie je 

obsadená.  Starosta obce v piatky absolvuje stretnutie s povereným pracovníkom Technických služieb 

– p. Kučerom, ktorý momentálne vedie chod TS.  

 

Starosta odovzdal slovo a priestor na otázky p. poslancov OcZ. 

 

PaedDr. Magera – poďakoval p. riaditeľke ZŠ za aktívnu spoluprácu, pomoc, kolektívne členstvo 

v MO MS a taktiež za logo MO MS, ktoré vypracovali žiaci ZŠ.  

Ing. Dundovič – opýtal sa na prípravu techniky TS na zimnú sezónu.  

Starosta – informoval, že sú nakúpené posypové materiály a taktiež pripravená technika a stroje.  

 

 

 

9. Interpelácie poslancov na starostu obce 

 

Ing. Rolincová, MSc. - informovala o Zmluve o správe verejného osvetlenia so spoločnosťou 

EKOLET. Zmluva bola zverejnená vo februári r. 2014, s desaťročnou pôsobnosťou. Upozornila, aby 

sa odkontrolovalo vypovedanie Zmluvy v správnom čase. Opýtala sa na plánovaný postup obci pri 

zasielaní Žiadosti o prevedenie verejného osvetlenia do vlastníctva obce.   

Starosta -  informoval, že pôsobnosť Zmluvy je dôsledne kontrolovaná, nakoľko je nevýhodne 

nastavená voči obci a taktiež voči majiteľom svetelných bodov. Po prekonzultovaní s právnickou 

kanceláriou bolo ozrejmené, že vypovedanie Zmluvy postačí v budúcom roku. Informoval, že 

v podmienkach bude nastavené odkúpenie za všetky svetelné body vo výške 100 €. Ceny energií, ktoré 

klesajú v tomto roku, môžu znížiť a účtovať až v nasledujúcom roku.  

Bc. Antal - opýtal sa, či spoločnosť EKOLET upozornila na transformáciu na akciovú spoločnosť. 

Starosta - vplyv transformácie spoločnosti na spomínanú Zmluvu sa odkontroluje.  

 

 

10. Diskusia  

PaedDr. Magera - pozval všetkých prítomných na slávnostný program 100. výročia založenia MO 

MS. Informoval o pripravovanom programe.  

Ing. Rolincová, MSc. - opýtala sa na incident napadnutia, ktoré sa udialo na Farnosti Valaská a na 

informácie ohľadom aktuálnej situácie.  

p. prednostka - informovala, že v deň incidentu požiadala zamestnancov TS o urgentnú opravu 

vchodových dverí, nakoľko pri incidente došlo k ich poškodeniu. 

Starosta – informoval o danom incidente, kde došlo k poškodeniu majetku a vniknutiu na súkromný 

pozemok. Páchateľ bol dlhšiu dobu v pátraní, po tomto incidente bol zadržaný v CPZ, následne nastúpi 

do výkonu trestu.  
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Informoval aj o oprave oplotenia okolo Farnosti Valaská v réžii TS, z dôvodu zamedzenia pohybu 

spomínaných osôb po súkromnom pozemku. Spomínané osoby sa zdržiavali v priestoroch nad 

Farnosťou, dávnejšie odmietli od obce pomoc v podobe vyhľadania zariadenia, kde by mohli byť 

umiestnení.  

Ing. Rolincová, MSc. - opýtala sa, či došlo k vyprataniu priestorov, kde spomínané osoby prebývajú. 

Vyjadrila názor, že je potrebné zabezpečiť vypratanie a tak znemožniť obývanie priestoru nad 

Farnosťou.  

Starosta - vyjadril sa, že priestor nebol vyprataný z dôvodu ťažkého prístupu vozidiel a techniky cez 

lesný porast. Vypratanie bude nutné zrealizovať fyzicky - ručne, prípadne mechanizmami oslovením 

firmy, ktorá by vytvorila prístupnú cestu.   

p. Múka - poďakoval OcÚ Valaská za pomoc a sprístupnenie výstavy k 100. výročiu objavenia 

Bystrianskej jaskyne.  

Starosta - taktiež poďakoval za zrealizovanie výstavy a informoval, že bude spropagovaná a pre 

občanov sprístupnená každý deň. Požiadal poslanca p. Múku o podanie výkladu v rámci výstavy pre 

žiakov.  

PaedDr. Magera – navrhol spojiť výstavu so 100. výročím MO MS.  

Starosta – poďakoval poslancovi p. Kováčovi za výmenu žiaroviek na OcÚ Valaská za úsporné.   

 

 

 

 

13. Záver  

Na záver starosta všetkým poďakoval, za ich účasť. Následne starosta ukončil riadne rokovanie 

obecného zastupiteľstva 

 

 

 

 

 

 

 

V obci Valaská, dňa: 27.11. 2023    

 

 

 

 

............................................       ........................................ 

         Zuzana Potkányová            Mgr. Peter Jenča 

prednostka obecného úradu              starosta obce 

 

 

 

      

      ...................................................                                      ......................................... 

       PhDr. Zuzana Kúdelková          Bc. Radovan Antal  

          overovateľka zápisnice                    overovateľ zápisnice      


